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Abstract (en)
[origin: US2018099295A1] A shower jet generating device for a sanitary shower head has a jet disk that delimits a fluid chamber on the outlet side
and has at least one jet disk opening. A fluid outlet element is disposed on the at least one jet disk opening and is movable in an axial main direction
component, which element includes a movable valve body having a fluid outlet opening issuing from the fluid chamber. The fluid outlet opening
is unblocked in an unblocking position of the fluid outlet element and is blocked in a blocking position of the fluid outlet element in response to a
fluid pressure in the fluid chamber. The movable valve body cooperates with an unmovable valve seat which unblocks the fluid outlet opening in the
unblocking position of the fluid outlet element and blocks it in a blocking position of the fluid outlet element.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Brausestrahlerzeugungsvorrichtung für einen sanitären Brausekopf, die eine Strahlscheibe (1), die mindestens eine
Strahlscheibenöffnung (2) aufweist und eine Fluidkammer (3) austrittsseitig begrenzt, und ein an der mindestens einen Strahlscheibenöffnung
angeordnetes und in einer axialen Hauptrichtungskomponente bewegliches Fluidaustrittselement (4) umfasst, das einen beweglichen Ventilkörper
(6) mit einer aus der Fluidkammer ausmündenden Fluidaustrittsöffnung (5) aufweist, die abhängig von einem Fluiddruck in der Fluidkammer in einer
Freigabeposition des Fluidaustrittselements freigegeben und in einer Absperrposition des Fluidaustrittselements abgesperrt ist. Erfindungsgemäß
wirkt der bewegliche Ventilkörper (6) mit einem unbeweglichen Ventilsitz (7) zusammen, der die Fluidaustrittsöffnung (5) in der Freigabeposition des
Fluidaustrittselements freigibt und in einer Absperrposition des Fluidaustrittselements absperrt.
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